
Protokół Nr VI/24

z sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego, która odbyła się w dniu 2 grudnia 2024r.             

w  Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 900 do godz. 1000. 

W sesji uczestniczyło 16 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecny był radny Bogdan 

Klepacki.

W sesji uczestniczyli kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu kierownicy powiatowych służb,

inspekcji i straży oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego według załączonej listy 

obecności. 

W sesji uczestniczyli również:

1. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

2. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Siemiatyckiego Mariusz  Paweł 

Pyzowski.

P – kt 1.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski otwierając VI sesję VII kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego powitał  radnych, Starostę, Wicestarostę, członków Zarządu, 

Wiceprzewodniczącego Rady, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik,  kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu, kierowników powiatowych służb, inspekcji i straży, naczelników 

wydziałów Starostwa Powiatowego oraz mieszkańców powiatu. Przewodniczący Rady pozdrowił  

wszystkich tych, którzy uczestniczą w obradach i oglądają transmisję on-line.

P – kt 2.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował o przejściu do realizacji pkt 2 porządku 

obrad: Złożenie ślubowania przez radną elekt.  Przewodniczący Rady poinformował, że w związku 

ze zrzeczeniem się mandatu radnego Rady Powiatu  złożonym przez Pana Marka Bobla Komisarz 

Wyborczy w Białymstoku Postanowieniem Nr  850/2024 z dnia 4 września 2024r. stwierdził 

wygaśnięcie mandatu radnego Rady Powiatu Siemiatyckiego. Zgodnie regulacjami zawartymi w

ustawie z dnia 5 stycznia 2011r Kodeks Wyborczy, w przypadku stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu radnego powiatu Komisarz Wyborczy postanawia o wstąpieniu na jego miejsce 

kandydata z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów i  nie utracił

prawa wybieralności. Postanowieniem Nr 870/2024 z dnia 30 września 2024r Komisarz Wyborczy 

w Białymstoku postanowił o wstąpieniu na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 3, właściwym

dla wyboru Rady Powiatu Siemiatyckiego Pani Agnieszki Bersztolc – kandydatki z listy nr 1 – 

Komitet Wyborczy Prawo i Sprawiedliwość, która w wyborach przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia

2024r uzyskała kolejno największą liczbę głosów, a nie utraciła  prawa wybieralności oraz nie 

zrzekła się pierwszeństwa do objęcia mandatu. Stosownie do postanowień art. 20 ust. 1 ustawy z 

dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, radny przed objęciem mandatu składa 

ślubowanie. Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poprosił  radną elekt  Panią Agnieszkę 
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Bersztolc o złożenie ślubowania.

W tym miejscu radna elekt Agnieszka Bersztolc złożyła ślubowanie o treści zgodnej z   art 

20 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski pogratulował i stwierdził, że radna, która złożyła 

ślubowanie objęła mandat radnej Rady Powiatu Siemiatyckiego i od tej chwili może uczestniczyć w

głosowaniach. Jeszcze raz serdecznie witamy w szeregach Rady Powiatu Siemiatyckiego, 

życzymy owocnej pracy, współpracy, dobrych pomysłów, jak najlepszych decyzji, wszystkiego 

najlepszego.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 

16 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. 

P – kt 3.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski przypomniał, że porządek obrad państwo radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy w sprawie porządku obrad ktoś  zechce 

zabrać głos?

Propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone.

Ponieważ propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady 

stwierdził, że Rada w dniu dzisiejszym będzie obradowała zgodnie z  porządkiem obrad 

przesłanym  państwu radnym wraz z materiałami na dzisiejszą sesję.

Porządek obrad VI sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego

1. Otwarcie obrad.

2. Złożenie ślubowania przez radną elekt.

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu między 

sesjami.

6. Analiza oświadczeń majątkowych

7. Podjęcie uchwał w sprawach:

a)  przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok”

b)  ustalenia na 2025 r. wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na

parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od 

usunięcia pojazdu;

c)   zasad wynajmu lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Powiatu Siemiatyckiego;

d)  odstąpienia od rozpatrzenia skargi na Dyrektora Powiatowego Domu Pomocy Społecznej w
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Siemiatyczach;

e)  przedłużenia i wskazania terminu rozpatrzenia skargi;

f)   w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia o utworzeniu partnerstwa na rzecz 

opracowania i realizacji Projektu pn. „LoKen – szkoła przyszłości. Od technologii do 

sukcesu zawodowego” w ramach Funduszy Europejskich dla Podlaskiego 2021-2027 

Działanie 8.1. Rozwój edukacji i kształcenia;

  g) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Siemiatyckiego na

2025 r.

8. Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych.

9. Zamknięcie obrad.

P – kt 4.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś   z  państwa  radnych 

chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?

Uwagi do protokołu z poprzedniej sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady poinformował o przejściu do głosowania nad przyjęciem protokołu z 

poprzedniej sesji.

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji przyjęty został  przy 16 głosach 

„za”, głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 5.

Głos zabrał Starosta Mariusz Cieślik, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 

Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu między sesjami: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. W 

okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu odbył 8 posiedzeń, przedmiotem których były kwestie 

związane z wykonywaniem zadań nałożonych na powiat oraz wynikających z bieżącej działalności 

Zarządu i Starostwa. Zarząd zajmował się między innymi problematyką związaną z gospodarką 

finansową powiatu i jednostek organizacyjnych. W okresie sprawozdawczym Zarząd rozpatrzył i 

pozytywnie zaopiniował wnioski w sprawach finansowych podległych jednostek na podstawie 

których na dzisiejszej sesji będą wprowadzone zmiany do budżetu powiatu.

Uchwały Rady Powiatu Siemiatyckiego podjęte na ostatniej sesji zostały w stosownym terminie 

przekazane do organów nadzoru. Wszystkie uchwały są na bieżąco realizowane zgodnie z 

postanowieniami.

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały:

Na posiedzeniu w dniu 30 września 2024r. uchwały:

– w sprawie zmian w budżecie Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok

– w sprawie oceny miesięcznego sprawozdania SP ZOZ w Siemiatyczach o przychodach, 
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kosztach i wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc sierpień 2024r.

– w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej

Na posiedzeniu w dniu 15 października 2024r. uchwały:

– w sprawie zatwierdzenia sprawozdania rzeczowo – finansowego z realizacji zadań z 

zakresu rehabilitacji i zatrudniania osób niepełnosprawnych finansowanych ze środków 

PFRON

– w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa użytkowania wieczystego przez 

Powiat Siemiatycki

– w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielanie nieodpłatnej 

pomocy prawnej lub świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego w Powiecie 

Siemiatyckim w 2025 roku

– w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członków komisji konkursowej 

reprezentujących organizacje pozarządowe lub podmioty wymienione w art 3 ust 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie do opiniowania ofert złożonych w 

otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej lub 

świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego w powiecie Siemiatyckim w 2025 

roku

– w sprawie wyznaczenia Zamawiającego upoważnionego do przeprowadzenia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę materiałów biurowych i 

eksploatacyjnych w okresie od dnia 1.01.2025r. do dnia 31.12.2025r. Na rzecz jednostek 

organizacyjnych Powiatu Siemiatyckiego

– w sprawie wyznaczenia Zamawiającego upoważnionego do przeprowadzenia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę energii elektrycznej w 

okresie od dnia 01.01.2025r. do dnia 31.12.2025r. na rzecz jednostek organizacyjnych 

Powiatu Siemiatyckiego

Na posiedzeniu w dniu 21 października 2024r. uchwały:

– w sprawie ogłoszenia otwartego naboru partnera pochodzącego spoza sektora finansów 

publicznych i powołania Komisji konkursowej do oceny ofert w otwartym naborze partnera

– w sprawie zmieniającej uchwałę Zarządu Powiatu Siemiatyckiego w sprawie ustalenia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty 

dofinansowania do opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie oraz specjalności i form 
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kształcenia nauczycieli prowadzonych przez uczelnie, na które dofinansowanie jest 

przyznawane w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Siemiatycki w 2024 roku

Na posiedzeniu w dniu 30 października 2024r. uchwały:

– w sprawie zmian w budżecie Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok

– w sprawie przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań związanych z realizacją 

przedsięwzięć

– w sprawie podania do publicznej wiadomości informacji, o której mowa w art. 37 ust. 1 pkt 1

ustawy o finansach publicznych

– w sprawie oceny miesięcznego sprawozdania SP ZOZ w Siemiatyczach o przychodach, 

kosztach i wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc  wrzesień 2024r

– w sprawie zmiany uchwały Zarządu Powiatu Nr 15/67/24 z dnia 24 września 2024r. w 

sprawie wyznaczenia aptek ogólnodostępnych do pełnienia dyżurów w dni wolne od pracy i

dyżurów w porze nocnej w dni wolne od pracy

Na posiedzeniu w dniu 6 listopada 2024r. uchwały:

– w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych „Programu współpracy Powiatu 

Siemiatyckiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. O działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2025 rok,

Na posiedzeniu w dniu 12 listopada 2024r. uchwały:

– w sprawie projektu uchwały Wieloletniej prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na 

lata 2025 – 2028 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2025 – 2032

– w sprawie projektu budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2025 rok

– w sprawie powołania Komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert na realizację 

zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielanie 

nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego 

w Powiecie Siemiatyckim w 2025r.

Na posiedzeniu w dniu 18 listopada 2024r. uchwały:

– w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert i udzielania dotacji na realizację 

zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielania 
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nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego 

w Powiecie Siemiatyckim w 2025 roku

– w sprawie rozstrzygnięcia naboru i wybór partnera pochodzącego spoza sektora finansów 

publicznych

Na posiedzeniu w dniu 21 listopada 2024r. uchwały:

– w sprawie zmian w budżecie Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok

– w sprawie zatwierdzenia wyboru najkorzystniejszej oferty w związku z przeprowadzonym 

postępowaniem o udzielnie zamówienia publicznego

– w sprawie upoważnienia dyrektora Zespołu Szkół technicznych im. W. St. Reymonta w 

Czartajewie do jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu 

Powiatu Siemiatyckiego w zakresie realizacji zadania dofinansowanego z Zakładu 

Ubezpieczeń Społecznych.

Zarząd Powiatu rozpatrzył również:

• wniosek o rozwiązanie za porozumieniem stron umowy dzierżawy działki o nr geod. 103 

położonej w m. Klukowo gm. Siemiatycze – wniosek rozpatrzono pozytywnie

• wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Siemiatyczach o wyrażenie zgody na złożenie wniosku 

o wygaszenie trwałego zarządu w udziale do budynku segmentu A i B znajdującego się na 

działce o nr geod. 674/2 położonej w obrębie Miasta Siemiatycze – wniosek rozpatrzono 

pozytywnie

• wniosek dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Siemiatyczach o wyrażenie zgody na 

złożenie wniosku o przekazanie w trwały zarząd udziału do budynku segmentu A i B 

znajdującego się na działce o nr geod. 674/2 położonej w obrębie miasta Siemiatycze – 

wniosek rozpatrzono pozytywnie

• wniosek dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Drohiczynie o ufundowanie 

nagród laureatom konkursu „Zapomniana Piosenka” - wniosek rozpatrzono negatywnie

• wniosek radnego Gminy Mielnik o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie 

powiatu na rok 2025 w wysokości niezbędnej na opracowanie dokumentacji technicznej 

drogi powiatowej Nr 1768B relacji Koterka – Wilanowo – wniosek rozpatrzono negatywnie

• wniosek dyrektora Powiatowego Domu Pomocy Społecznej w Siemiatyczach o wyrażenie 

zgody na zwiększenie od 1 października 2024r. wynagrodzeń wszystkim zatrudnionym 

pracownikom – poinformowano kierownictwo PDPS iż jakiekolwiek podwyższanie 

wynagrodzeń pracowników należy dokonywać w ramach posiadanych środków, a co za 
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tym idzie wysokość wynagrodzenia pracowników pozostaje w gestii pracodawcy. 

Rozważając zwiększenie wynagrodzeń pracowników należy zawsze mieć pewność, że 

wszystkie wydatki z tym związane znajdą pokrycie w planie finansowym jednostki,

• wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Siemiatyczach o wyrażenie zgody na wycinkę 4 drzew 

rosnących na działce oznaczonej nr geodezyjnym 674/2 będącej w trwałym zarządzie 

szkoły – wniosek rozpatrzono pozytywnie

• wniosek Fundacji Rozwoju Edukacji Domowej INGENIUM o wynajem pomieszczeń w 

Zespole Szkół w Siemiatyczach w celu przeprowadzenia egzaminu maturalnego w dniach 

5.05.2025 roku do dnia 21.05.2025r. oraz w terminie dodatkowym i  poprawkowym uczniów

LO Benedykta w Drohiczynie – wniosek rozpatrzono pozytywnie

• wniosek dyrektora SP ZOZ w Siemiatyczach o akceptację „Koncepcji rozwoju 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach w  perspektywie 

do roku 2028” -  wniosek rozpatrzono pozytywnie

• wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Siemiatyczach o wyrażenie zgody na wynajem miejsca 

w budynku szkoły pod automat vendingowy – wniosek rozpatrzono pozytywnie,

• wniosek kierownika PCPR w Siemiatyczach o wyrażenie zgody na wymianę zużytego 

wyposażenia warsztatu oraz zakup dodatkowego wyposażenia Warsztatom Terapii 

Zajęciowej funkcjonującym na terenie powiatu siemiatyckiego – wniosek rozpatrzono 

pozytywnie

• wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Siemiatyczach o zabezpieczenie w planie 

budżetu Powiatu Siemiatyckiego na rok 2025 środków inwestycyjnych związanych z 

poprawą warunków pracy funkcjonariuszy i pracowników Komendy Powiatowej Policji w 

Siemiatyczach – wniosek rozpatrzono pozytywnie

• wniosek Kierownika Warsztatów Terapii Zajęciowej Zgromadzenia Sióstr Karmelitanek 

Dzieciątka Jezus w Siemiatyczach o pomoc finansową w zorganizowaniu XII-go 

Podlaskiego Przeglądu Kolęd i Pastorałek „Siemiatycka Stajenka 2025” - wniosek 

rozpatrzono pozytywnie,

• wniosek dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie o wyrażenie zgody na 

zawarcie umowy z operatorem sieci paczkomatów w celu wynajmu gruntu pod paczkomat 

– wniosek rozpatrzono pozytywnie.

Ponadto Zarząd zapoznał się z:

• Pismem Wójta Gminy Mielnik o podjęciu przez Radę Gminy Mielnik uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Mielnik
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• Uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o 

możliwości spłaty przez Powiat Siemiatycki pożyczki długoterminowej w wysokości 

5.000.000,00 zł. przeznaczonej na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu w 2024 

roku

• wnioskiem dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie  dotyczącym najmu boiska

piłkarskiego o sztucznej nawierzchni klubom sportowym

• informacją o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu siemiatyckiego w roku szkolnym 

2023/2024

• petycją w sprawie montażu progów zwalniających w ciągu drogi powiatowej Nr  1715B

• protokołem Komisji Konkursowej powołanej Uchwałą Nr 18/80/24 do oceny ofert 

w  otwartym naborze partnera pochodzącego spoza sektora finansów publicznych w celu 

wspólnego przygotowania i realizacji projektu w Zespole Szkół w Siemiatyczach w 

odpowiedzi na konkurs w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Podlaskiego 2021 –

2027 Europejski Fundusz Społeczny PLUS Priorytet VIII Fundusze na rzecz edukacji i 

włączenia społecznego Działanie 8.1 Rozwój edukacji i kształcenia.

• Protokołem z posiedzenia komisji konkursowej powołanej ds opiniowania ofert złożonych w

ramach otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych w zakresie powierzenia 

prowadzenia jednego punktu przeznaczonego na udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej 

lub świadczenie nieodpłatnego poradnictwa prawnego albo udzielanie nieodpłatnej pomocy

prawnej oraz świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego w Powiecie 

Siemiatyckim w 2025 roku. Dziękuję”.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski podziękował panu Staroście za przedstawienie 

sprawozdania, czy ktoś z państwa radnych ma pytania do przedstawionego sprawozdania? 

Radny Krzysztof Andruszkiewicz poinformował, że ma dwa pytania: pierwsze dotyczy wniosku 

dyrektora Zespołu Szkół o wygaszenie trwałego zarządu odnośnie udziału w budynku A i B, na 

czym to konkretnie polega? Drugie pytanie dotyczy treści  uchwały RIO w sprawie wyrażenia opinii

na temat możliwości spłaty zadłużenia w wysokości 5 mln zł. jaka jest konkluzja tej uchwały, 

pozytywna, negatywna?

Starosta  Mariusz Cieślik poinformował, że jeśli chodzi o pytanie pierwsze sprawa dotyczyła 

przejęcia klatki schodowej w budynku, wcześniej tą klatką zarządzał Zespół Szkół w 

Siemiatyczach, klatka została przekazana w trwały zarząd dla Szkoły Specjalnej w Siemiatyczach. 

Chodzi o wyremontowanie pomieszczeń, które są nad tą klatką, chodzi o projekt, który w 

przyszłości ma mieć miejsce i chodzi o to, że szkoła specjalna wtedy będzie wnioskować o 

stosowne środki na remont tych pomieszczeń.
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Jeśli chodzi o drugą sprawę, dotyczącą pożyczki Starosta poprosił o zabranie głosu Panią 

Skarbnik.

Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa 

pozytywnie zaopiniowała wniosek złożony przez Powiat Siemiatycki o możliwości spłaty pożyczki 

długoterminowej w kwocie 5 mln zł. na pokrycie deficytu. Przedłożony termin spłaty obejmował lata

2026-2032. Do tego Regionalna Izba Obrachunkowa przychyliła się pozytywnie i wydała 

pozytywną opinię. 

Radny Wiesław Klepacki poinformował, że chciałby dopytać o działkę nr 103 w   miejscowości 

Klukowo, lokalizacja strzelnicy. Zostaje rozwiązana umowa dzierżawy, co dalej na przyszłość z tą 

działką?

Starosta Mariusz Cieślik poinformował, że wpłynął wniosek dzierżawcy o rozwiązanie umowy 

dzierżawy, Zarząd rozpatrzył ten wniosek pozytywnie, rozwiązał tą umowę dzierżawy z byłym 

dzierżawcą. Działka dalej jest w zasobach powiatu tak więc co do przyszłości działki jeszcze 

Zarząd nie zebrał się, nie zdecydował. Na razie działka pozostaje w zasobach powiatu, co będzie 

dalej, przekażemy.

P – kt 6. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że zgodnie  z  regulacjami zawartymi w 

ustawie o samorządzie powiatowym w roku 2024 radni powiatu zobowiązani byli do złożenia  

następujących oświadczeń majątkowych:

– Radni Powiatu Siemiatyckiego VI kadencji do złożenia oświadczeń majątkowych w związku

z upływem kadencji 2018 – 2024 oraz rocznych oświadczeń majątkowych  za 2023 rok.

– Radni Powiatu VII kadencji zobowiązani byli do złożenia oświadczeń majątkowych w 

związku z rozpoczęciem kadencji 2024 – 2029. 

Do złożenia rocznego oświadczenia majątkowego za 2023 rok zobowiązani byli również: 

Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu, kierownicy jednostek organizacyjnych oraz pracownicy 

Starostwa wydający decyzje administracyjne w imieniu Starosty. W tracie roku złożone zostały 

również oświadczenia majątkowe w związku z upływem kadencji Zarządu Powiatu oraz w związku 

z wyborem na członka Zarządu Powiatu a także  w związku z upoważnieniem do wydawania 

decyzji administracyjnych w imieniu Starosty Siemiatyckiego. Podmiotami uprawnionymi do analizy

oświadczeń majątkowych Przewodniczącego Rady i Starosty jest Wojewoda, radnych – 

Przewodniczący Rady  natomiast pracowników Starostwa i kierowników jednostek organizacyjnych

– Starosta. Analizy oświadczeń majątkowych dokonuje również Naczelnik Urzędu Skarbowego 

właściwy ze względu na , miejsce zamieszkania osoby składającej oświadczenie, który przedkłada 

analizę Radzie Powiatu.

Przewodniczący Rady poinformował iż wymienione podmioty w ustawowym terminie przedłożyły 

Radzie Powiatu analizy oświadczeń majątkowych. W części z przeanalizowanych oświadczeń 

stwierdzone zostały nieprawidłowości, które opisane zostały w informacjach, przekazanych Radzie
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Powiatu zgodnie z wymogami ustawy o samorządzie powiatowym. Należy podkreślić iż żaden z 

uprawnionych podmiotów nie podjął odrębnych działań w związku ze stwierdzonymi 

nieprawidłowościami. Osoby zainteresowane  mogą zapoznać  się z ich treścią  przedłożonych 

analiz oświadczeń majątkowych w Biurze Rady Powiatu.

P – kt 7. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski odczytał opinię NSZZ „Solidarność” Oddziału Zarządu 

Regionu Podlaskiego w Siemiatyczach dotyczącą projektów uchwał na VI sesję VII kadencji Rady 

Powiatu Siemiatyckiego – opinia stanowi załącznik do protokołu.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24     kwietnia

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok”

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania  bądź uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.  

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie  przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok” głosowało 15 radnych, 1 

wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 1 głosie

 „wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie było.

Uchwała Nr VI/38/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego z

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok” stanowi załącznik do 

protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył ustalenia na 2025 r. wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi 

i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w     przypadku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski przypomniał, że uchwała ta również była omawiana na

wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania bądź 

potrzebne są dodatkowe wyjaśnienia? 

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia na 2025 r. wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi

i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku 
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odstąpienia od usunięcia pojazdu głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 16  głosach „za”.

Uchwała Nr VI / 39 /24 – załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie ustalenia na 2025 r. wysokości opłat za usunięcie pojazdu

z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych 

w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu

Kolejny projekt uchwały dotyczył zasad wynajmu lokali mieszkalnych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Powiatu Siemiatyckiego. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że projekt tej uchwały również był 

przedmiotem obrad  na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej 

sprawie, czy potrzebne są dodatkowe wyjaśnienia?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady Mariusz 

Pyzowski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie  zasad wynajmu lokali mieszkalnych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Powiatu Siemiatyckiego głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 16  głosach „za”.

Uchwała Nr VI/40/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zasad wynajmu lokali mieszkalnych wchodzących w skład

mieszkaniowego zasobu Powiatu Siemiatyckiego – w załączeniu do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył odstąpienia od rozpatrzenia skargi na Dyrektora Powiatowego 

Domu Pomocy Społecznej w Siemiatyczach.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski przypomniał, że uchwała ta  również była omawiana 

na wspólnym posiedzeniu komisji. Skarżący wycofał skargę, w związku z tym zachodzi potrzeba 

podjęcia tej uchwały.

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady Mariusz 

Pyzowski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie odstąpienia od rozpatrzenia skargi na Dyrektora Powiatowego 

Domu Pomocy Społecznej w Siemiatyczach głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie przy 16 głosach „za”.

Uchwała Nr VI/41/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie odstąpienia od rozpatrzenia skargi na Dyrektora 

Powiatowego Domu Pomocy Społecznej w Siemiatyczach stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski przypomniał, że temat ten również był omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania w sprawie 

tej uchwały?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone.
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Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie, przy 16  głosach „za”.

Uchwała Nr VI/42/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi stanowi 

załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia o utworzeniu 

partnerstwa na rzecz opracowania i realizacji Projektu pn. „LoKen – szkoła przyszłości. Od 

technologii do sukcesu zawodowego” w ramach Funduszy Europejskich dla Podlaskiego 2021-

2027 Działanie 8.1. Rozwój edukacji i kształcenia.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski przypomniał, że projekt tej uchwały również był 

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy ktoś w sprawie tej uchwały

zechce zabrać głos lub potrzebne są dodatkowe wyjaśnienia?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia o utworzeniu 

partnerstwa na rzecz opracowania i realizacji Projektu pn. „LoKen – szkoła przyszłości. Od 

technologii do sukcesu zawodowego” w ramach Funduszy Europejskich dla Podlaskiego 2021-

2027 Działanie 8.1. Rozwój edukacji i kształcenia głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 16 głosach „za”.

Uchwała Nr VI/43/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowani jawnego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia o utworzeniu 

partnerstwa na rzecz opracowania i realizacji Projektu pn. „LoKen – szkoła przyszłości. Od 

technologii do sukcesu zawodowego” w ramach Funduszy Europejskich dla Podlaskiego 2021-

2027 Działanie 8.1. Rozwój edukacji i kształcenia stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu              Siemiatyckiego na 2025 r.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski zwrócił się z pytaniem, czy w sprawie tej uchwały są 

pytania?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Siemiatyckiego na 2025 r. głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie przy 16 głosach „za”.

Uchwała Nr VI/44/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2025 r. stanowi załącznik do protokołu.
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P – kt 8.

Radny Krzysztof Andruszkiewicz stwierdził że od pewnego czasu na skrzyżowaniu ul. Legionów 

Piłsudskiego i ul. 11 Listopada funkcjonuje – chyba z pozytywnym oddźwiękiem – sygnalizacja 

świetlna. Radny poinformował że zauważył jeden mankament jeżeli chodzi o płynność ruchu 

samochodów, które chcą się włączyć zjeżdżając z ul. Legionów bądź w prawą bądź w lewą stronę 

ulicy 11 Listopada. Są tam pojedyncze światła i jest warunkowy przejazd w prawo przydzielony 

strzałce i wtedy jest problem: kiedy jest czerwone światło i pali się zielona strzałka w zależności od

ustawienia szyku pojazdów może być realizowany ten skręt bądź nie. Jeżeli pojazd stojący na 

początku chce skręcić w lewo. Radny podkreślił że wie, że nie jest to jurysdykcja powiatu tym 

niemniej  chciałby poprosić Powiatowy Zarząd Dróg aby wspólnie z Zarządem podjął rozmowy na 

temat zmiany organizacji czyli wydzielenia trzech pasów ruchu tuż przy osi ulicy  11 Listopada czyli

dla pojazdów jadących w dół jeżeli jest taka fizyczna możliwość powinny być wydzielone dwa pasy:

prawy do skrętu warunkowego przy czerwonym  świetle i lewy do skrętu przy świetle zielonym. 

Radny stwierdził że temat prosty teoretycznie, nie wie czy możliwy do realizacji.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski stwierdził że z dwoma pasami może być kłopot ale 

Zarząd pochyli się nad tym tematem i przekażemy uwagi pana radnego. Jak najbardziej, jeśli to 

poprawiłoby płynność ruchu to jesteśmy za.

Radny Józef Daniluk poinformował, że w piątek był na sesji Rady Gminy w Dziadkowicach tam 

mieszkańcy Hornowa ponawiają prośbę o remont drogi Hornowo – Baciki Prewentorium.

Radny Wiesław Klepacki przypomniał, że na posiedzeniu komisji były czytane trzy prośby trzech 

gminnych spółek wodnych z terenu naszego powiatu z prośbą o dofinansowanie ich działalności. Z

uwagi na to, że my jako Rada mamy taką możliwość i możemy podjąć uchwałę o wsparciu, jeżeli 

jest taka możliwość warto byłoby się pochylić nad tym tematem zwłaszcza że nie są to duże 

pieniądze bo jest to kilkadziesiąt tysięcy złotych.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że temat ten był poruszany, chodzi o 

około 80.000 zł. na trzy spółki wodne natomiast czy my jako powiat możemy – nie wiem. Bardziej 

byłoby to w zainteresowaniu gmin.

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk przypomniała że tak, jak tłumaczyła już na wspólnym 

posiedzeniu komisji najpierw należałoby przyjąć uchwałę, która by regulowała zasady udzielania 

dotacji celowych dla spółek wodnych, w tej chwili uchwały takiej Rada Powiatu nie posiada w 

związku z tym nie ma możliwości udzielenia tych dotacji. Jeżeli będzie wola przygotowania 

projektu takiej uchwały, zostanie on przygotowany.

Radny Wiesław Klepacki poinformował że chodzi mu właśnie o podjęcie takiej uchwały.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski zaznaczył, że budżet na rok 2025 mamy może nie 

przegłosowany ale Pani Skarbnik dopina do końca i będzie kłopot aby takie kwoty wyasygnować 

aczkolwiek być może uda się to w trakcie roku budżetowego. 

Starosta Mariusz Cieślik poinformował że chciał nawiązać do tematu, który jest znany. Chodzi o 
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zdarzenie epizodyczne, które miało miejsce w naszym powiecie. 18 listopada zostało wykryte w 

gospodarstwie w Runicach zdarzenie epizodyczne choroba rzekomy pomór drobiu. Zostało 

poddane utylizacji blisko 80.000 sztuk drobiu. Zebrał się Zespół Zarządzania Kryzysowego, na 

którym zostały ustalone działania w tym zakresie, Powiatowy Lekarz Weterynarii dokładnie omówił 

temat. Starosta poinformował że dochodzą do niego słuchy, otrzymuje telefony w tej sprawie więc 

chciałby uspokoić że rzekomy pomór drobiu jest to choroba niegroźna dla ludzi, powoduje jedynie 

upadki drobiu w gospodarstwach niemniej jednak jest to choroba zakaźna i należy podjąć wszelkie

czynności żeby choroba ta się nie rozprzestrzeniała. W związku z tym w gminach spisywane są 

siedziby gdzie jest przetrzymywany drób, sołtysi takie informacje przekazują do wójta a wójt 

przekazuje do Powiatowego Lekarza Weterynarii. Jest stwierdzony kolejny przypadek, może ktoś z

państwa ma taką informację sms-ową, takie informacje są na bieżąco wysyłane. W Klukowiczach 

został stwierdzony kolejny przypadek, w piątek 29 listopada, 27 sztuk drobiu, małe, przydomowe  

gospodarstwo, pewnie te sztuki również będą do utylizacji. Nie wiadomo skąd ta choroba przybyła 

do naszego powiatu, wcześniej była obserwowana w okolicach Białegostoku, Mońki, Sokółka, jak 

wiecie odległość od tamtych powiatów jest znacząca. Starosta poradził aby zachować spokój, nie 

jest to choroba groźna dla ludzi, Powiatowy Lekarz Weterynarii sprawę kontroluje na bieżąco. 

Starosta poinformował, że o sytuacji będzie informował na bieżąco przy kolejnym spotkaniu na 

komisji czy na sesji.

Radny Krzysztof Andruszkiewicz zwracając się do Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

zapytał, czy można powiedzieć że jest zagrożenie na terenie powiatu chorobą zakaźną która 

nazywa się krztusiec. Coraz więcej się o tym mówi, radny poinformował, że dziś w radio usłyszał 

bardzo alarmujące informacje.

Głos zabrała Jadwiga Hackiewicz Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Siemiatyczach, która poinformowała, że o krztuścu mówi się już bardzo długo. Spowodowane jest

to obniżaniem odporności u ludzi bo zmniejszyła się wyszczepialność wśród dzieci a zagrożenie 

jest jeszcze ze strony uchodźców i innych ludzi, którzy tu zamieszkują, także wyjeżdżamy za 

granicę, tam też jest zagrożenie. Jeżeli będzie słaba wyszczepialność, nie będziemy mieli 

odporności populacyjnej to będziemy chorować a ksztuśćca w Siemiatyczach jest bardzo dużo. 

Trzeba rozważyć doszczepienie się szczepionką bo co 10 lat powinniśmy się doszczepić 

szczepionką od ksztuśćca. Jest to bardzo zaraźliwa choroba tak jak zaraźliwą chorobą jest odra i 

też spada wyszczepialność jeśli chodzi o odrę. Niestety, ruchy antyszczepionkowe działają i tutaj 

trzeba rozważyć, co jest dobre dla mnie a co złe. Ochrona populacji, parasol ochronny zmniejsza 

się. Nasi rodzice zaszczepili nas ale młodsze pokolenie nie chce szczepić swoich dzieci nie 

wiadomo dlaczego, nie potrafią tego wytłumaczyć, jest to na zasadzie przekazywania sobie 

błędnych informacji bo prawdziwych informacji musimy szukać na stronie ministerstwa zdrowia, 

PZH czy profesorów natomiast ruchy antyszczepionkowe mają swoją teorię i widać, ze ta teoria 

zwycięża. Jeżeli nasze społeczeństwo będzie mądre to nie będzie słuchało ruchów 
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antszczepionkowych tylko będzie podejmowało najlepszą profilaktykę jak są szczepienia. Nie ma 

lepszej profilaktyki na świecie.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy pan radny jest usatysfakcjonowany z 

odpowiedzi?

Radny Krzysztof Andruszkiewicz poinformował, że tak, radny podziękował. Brawa dla pani 

inspektor za mądre słowa.

Radna Joanna Gołubkiewicz poinformowała, że w kwestii krztuśca ma apel do naszych lekarzy 

żeby diagnostyka w kontekście krztuśca naprawdę była odpowiednia bo na swoim własnym 

przypadku może powiedzieć, że przez trzy miesiące była leczona antybiotykiem na zapalenie 

oskrzeli a późniejsze badania wykazały, że przechodziła krztusiec. W wielu przypadkach tak jest, 

że krztusiec nie jest w porę wykrywany i nie jest w porę rozpoznawany. Prośba, aby nasi lekarze 

pierwszego kontaktu naprawdę pochylili się nad tą chorobą i diagnozowali nas na samym wstępie.

Kolejna rzecz: szczepienia. Radna Joanna Gołubkiewicz poinformowała, że w związku z tym, że 

chciała zaszczepić się na krztuśca miała ogromny problem ze znalezieniem szczepionki, 

szczepionkę sprowadzała z Ełku żeby zaszczepić siebie i członków swojej rodziny, oczywiście nie 

tą szczepionkę, którą miała wypisaną w pierwszej wersji tylko musiała szukać zamiennika, w Ełku.

Radna Joanna Gołubkiewicz odnosząc się do kwestii szczepień poinformowała, że  jako dyrektor 

szkoły obserwuje, że rodzice dzieci uchodźców deklarują chęć przystąpienia do szczepienia na 

różne szczepionki a to nasi rodzice, naszych dzieci są oporni. Ci uchodźcy próbują się szczepić a 

nasi rodzice – ma pani dyrektor wie, jak to wyglądało.

Inspektor Jadwiga Hackiewicz poinformowała że wie, jaka jest sytuacja w naszym powiecie i wie

że jest trudno. Wiemy na podstawie HPV, jest za darmo dostępna szczepionka a rodzice nie 

zapisują swoich dzieci, nie rozumiemy tego postępowania  rodziców bo profilaktyka w przypadku 

raka szyjki macicy, choroba której śmiertelność jest na poziomie 50% to już nie są żarty, 

powinniśmy do tego programu podejść bardzo poważnie i zaszczepić swoje dzieci aby je chronić 

przed tą groźną chorobą. Jeśli chodzi o krztuśca to zapisujemy się w POZ i POZ powinien 

pozyskać szczepionkę jeżeli mam kłopot, jeżeli apteka nie może pozyskać takiej szczepionki bo 

przecież musimy kupić sobie szczepionkę bo nas kalendarz szczepień już nie obowiązuje, my 

szczepimy się dodatkowo więc jeżeli są takie kłopoty proszę informować sanepid, będziemy 

pomagać. Inspektor Jadwiga Hackiewicz podkreśliła  że jeżeli w czymś może pomóc – bardzo 

proszę. 

Radna Joanna Gołubkiewicz poprosiła dyrektora SP ZOZ aby zmobilizował lekarzy pierwszego 

kontaktu aby zadbali o odpowiednią diagnostykę w kontekście ksztuśćca bo jest to kłopotliwe, 

radna podkreśliła, że wie to na własnym przykładzie.

Inspektor Jadwiga Hackiewicz stwierdziła że musimy czekać na diagnostykę ponieważ choroby, 

które dotąd praktycznie nas nie dotyczyły bo ich nie było albo pojawiały się w minimalnych 

ilościach są dla naszych lekarzy trudne do rozpoznania. Pani doktor mówiła na spotkaniu rodziców
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w pani szkole że są to choroby, których ona przez wiele lat nie widziała.

Radny Krzysztof Andruszkiewicz poinformował, że w programie radiowym wypowiadał się 

autorytet, pan profesor który mówił, że podobno są testy na wykrycie ksztuśćca, Lekarze mogą je 

aplikować.

Inspektor Jadwiga Hackiewicz poinformowała, że za te testy trzeba zapłacić. Jeżeli nasz 

Narodowy Fundusz Zdrowia nie refunduje tych testów to być może jest kłopot z pozyskaniem testu

ale my prywatnie też możemy nabyć takie testy.

Głos zabrał dyrektor SP ZOZ Andrzej Szewczuk, który poinformował, ze jeśli chodzi o lekarzy 

pierwszego kontaktu ma na nich znikomy wpływ ponieważ są to prywatne przedsiębiorstwa, które 

same się realizują. Jedyne osoby, na które ma wpływ to są to lekarze zatrudnieni w SP ZOZ i w 

przychodni w Mielniku.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski zamknął dyskusję jednocześnie stwierdził że dobrze, 

że o tym dyskutujemy bo jest to temat bardzo ważny, trzeba o tym dyskutować i rozmawiać. 

P – kt 9.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski  

podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady VI sesji VII kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY  RADY

mgr Mariusz Paweł Pyzowski 

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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